



Protokoll Styremöte LP4 LV8

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson (frånvarande)
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:01
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Nej
- v.** Veckans grej – Hold the door :’(

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Mår bättre, insett att tentorna får gå som dem går

Hanna: -

Alex: Varit stressad mår bättre nu! Fick gymmat av sig lite stress

Martin: Mycket tentaplugg dock glad av att ha köpt bil!

Leon: Stressad över jubileumet,

Gustav: Känns okej inför presentationen, Organkemin lär gå åt fanders

Tage: Mår okej mycket tentaplugg

3. Meddelanden

Kaffet är slut!



4. Post

Inget nytt, bara mat reklam

5. Mötesrapporter

Alex, Sn möte – fortsatt planera mottagning, diskuterat pluggfrukosten på lördag, tankar på att se över kandidaten främst rapporten,

Gustav, Institutionsråd för Bioteknik – övervakningen av masterprogrammet, KFum – en invald till valberedningen sju poster vakantsatta,

Malin, Ernst – Utvärdering av dropinfika

Hanna,

Leon, Möte med Tord gällande renovering, inget är ännu bestämt

Martin,

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla, Kommittékvällen, diskussionsmötet om Ekonomiska policyn och uppstartsmöte med KAOS

Gustav,

Malin, Drop-in-fika, sålt annons till Aveco, KARM arbetet, Borealis kanske sponsrar jubileumet

Hanna,

Tage, Fixat med all dokumentation för den gångna terminen

Alex, oklart

Martin, Uppstart möte med nya kassören i KAOS, Ekonomiska policyn mötet,

Leon, Bokad Gastown/Spritköket,

7. Val av representation

Ingen

8. Beslut – inkomna äskningar och budget



- I. Julias äskning för nytt köksmaterial till Gastown/Spritzköket –
Bakgrund: Saknas mycket material i sektionslokalerna för matlagning.
Väl skriven motion och för tillfället är rumsfonden väldigt stor, vilket gör det möjligt.

Styrelsen beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

bØfs äskning gällande ”Boombox åt folket” –
Bakgrund: Nuvarande boomboxen är väldigt dålig, dock är nuvarande förslaget en ganska dyr boombox. Finns billigare men då är den något klenare och saknar uttag för mikrofon.

Styrelsen bordlägger punkten till ett senare tillfälle.

- II. Budget för Kock Kommittén –

KK – punkten bordläggs till ett senare tillfälle

9. Sammanfattning av läsperioden

Har genomfört stora delar av den planerade verksamheten. Vi strök vissa punkter däribland nytt pHadderkontrakt. Kontantfrihet har fått ett fungerande system. Valberedningens arbete har undersökts. Proposition om talman har framförts och posten är tillsatt. Ekonomiska riktlinjer har fått ett klart mål. Hemsidans arbete är på väg framåt.

Informationskanaler är uppskjuten till hösten. Masteransvarig för MpBio är hittat.

Inköpt ny Yoda och Vader!

Känns som att gruppen dragit i mycket för att få gjort så mycket som möjligt denna läsperiod. Vilket gör att många känner sig trötta efter allt som gjorts. Men överlag är gruppen nöjd över det arbete som vi genomfört.

10. Inför mottagningen

Provsitsen – stämma av och se så vi ligger i fas

Sn kan komma att behöva hjälp – styrelsen kan hjälpa till om det behövs



Ernst – saknar information från b0f om vad de kommer göra dock känner de sig inte stressade

11. Teambuilding efter sommaren

Datum 13/8 – köra en halvdag med diskussioner kring våren och planera hösten. Sedan äta middag ihop.

12. Övriga frågor

- I. Material till styretrummet – nuvarande förslag resulterar i att hela budgeten går till bord och stolar. Ett alternativ är att köpa stolar för en större summa av den och lägga resten på bokhyllor samt luckor.
Förslaget blir att lägga pengarna på hyllor med luckor samt en lounge hörna i styrelsen.
- II. Namn till styrets arrangemang – Motionera med Styret

13. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 13:11